

**МОСКОВСКИЙ ПАТРИАРХАТ
ПРЕДСТАВИТЕЛЬСТВО РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ В США
НИКОЛАЕВСКИЙ ПАТРИАРШИЙ СОБОР**

15 East 97th Street, New York, NY 10029 www.ruschurchusa.org (877) 431- 7348



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА ФЕВРАЛЬ 2023 ГОДА

ДАТА	ВРЕМЯ, БОГОСЛУЖЕНИЕ	ПРАЗДНИК	ДАТА	ВРЕМЯ, БОГОСЛУЖЕНИЕ	ПРАЗДНИК
1 Ср.	9:30 Утренняя, литургия	Прп. Макария Великого, Египетского ДЕНЬ ИНТРОНИЗАЦИИ СВЯТЕЙШЕГО ПАТРИАРХА МОСКОВСКОГО И ВСЕЯ РУСИ КИРИЛЛА	14 Вт.	18:00 Всенощное бдение, молодёжная встреча	Сретение Господа Бога и Спаса нашего Иисуса Христа
			15 Ср.	10:00 Литургия	
2 Чт.	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Николаю		16 Чт.	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Николаю	
3 Пт.	10:00 Литургия	прп. Максима Грека, прп. Максим Исповедник	17 Пт.	18:00 Заупокойное вечерн. богослужение	Мясопустная родительская суббота
	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Тихону		18 Сб.	10:00 Литургия, панихида 18:00 Всенощное бдение	
4 Сб.	10:00 Литургия	Ап. Тимофея	19 Вс.	7:45 Литургия (на английском) 9:20 Исповедь 10:00 Литургия	Неделя мясопустная, о Страшном Суде.
	18:00 Всенощное бдение	Неделя о мытаре и фарисее, Собор новомучеников и исповедников Церкви Русской			
5 Вс.	7:45 Литургия (на английском) 9:20 Исповедь 10:00 Литургия		21 Вт.	9:30 Утренняя, литургия 18:00 Вечерня, Утренняя с полиелеем, молодёжная встреча	Отдание праздника Сретения Господня Обрётение мощей свт. Тихона, патриарха Московского и всея России
6 Пн.	9:30 Утренняя, литургия	Блж. Ксении Петербургской	23 Чт.	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Николаю	
7 Вт.	19:00 Молебен, молодёжная встреча		24 Пт.	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Тихону	
8 Ср.	9:30 Утренняя, литургия	Прпп. Ксенофонта и супруги его Марии	25 Сб.	10:00 Литургия	Всех преподобных отцов, в подвиге просиявших. Иверской иконы Божией Матери, Свт. Алексия, митр. Московского и всея Руси
9 Чт.	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Николаю			18:00 Всенощное бдение	Неделя сыропустная. Воспоминание Адамова изгнания. Прощеное воскресенье.
10 Пт.	10:00 Литургия	Прп. Ефрема Сирина	26 Вс.	7:45 Литургия (на английском) 9:20 Исповедь 10:00 Литургия 15:00 Вечерня с чином прощения	Неделя сыропустная. Воспоминание Адамова изгнания. Прощеное воскресенье.
	18:00 Вечерня и Утренняя с акафистом свт. Тихону				
11 Сб.	10:00 Литургия	Перенесение мощей сщмч. Игнатия Богоносца	27 Пн.	9:00 Утреннее великопостное богослужение 18:30 Великое повечерие с покаянным канонем Андрея Критского	Понедельник 1-й седмицы Великого Поста
	18:00 Всенощное бдение	Неделя о блудном сыне Собор Вселенских учителей и святителей Василия Великого, Григория Богослова и Иоанна Златоуста	28 Вт.	9:00 Утреннее великопостное богослужение 18:00 Великое повечерие с покаянным канонем Андрея Критского	
12 Вс.	7:00 Литургия (на английском) 9:15 Исповедь 10:00 Литургия				Вторник 1-й седмицы Великого Поста

Вы можете получить дополнительную информацию о Соборе на нашем **сайте** или отправить свой вопрос на электронный адрес **cathedral@ruschurchusa.org**.

Николаевский Собор всегда благодарен за Ваши пожертвования, которые помогают покрывать расходы на коммунальные услуги и поддерживать храм в должном благолепии. Также действуют программы поддержки Николаевского собора в таких сервисах как **Amazon Smile, FaceBook и PayPal**. Чтобы воспользоваться этими сервисами Вам достаточно найти и выбрать **Saint Nicholas Cathedral** в списке организаций.

MOSCOW PATRIARCHATE
REPRESENTATION OF THE RUSSIAN ORTHODOX CHURCH IN THE USA
ST. NICHOLAS CATHEDRAL

15 East 97th Street, New York, NY 10029 www.ruschurchusa.org (877) 431- 7348



SCHEDULE OF SERVICES FOR FEBRUARY 2023

DATE	TIME, SERVICE	FEAST	DATE	TIME, SERVICE	FEAST
1 Wed.	9:30 AM Matins, liturgy	Venerable Macarius the Great of Egypt Day of Enthronment of Kirill, Patriarch of Moscow and all Russia.	14 Tue.	6:00 PM Vespers, youth meeting	The Meeting of Our Lord, God and Saviour Jesus Christ.
2 Thur.	6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Nicholas		15 Wed.	10:00 AM Liturgy	
3 Fri.	10:00 AM Liturgy 6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Tikhon	Venerable Maximus the Greek of Russia Venerable Maximus the Confessor	16 Thur.	6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Nicholas	
4 Sat.	10:00 AM Liturgy 6:00 PM Vigil	Apostle Timothy of the Seventy Sunday of the Publican and the Pharisee. New Martyrs and Confessors of Russian Church	17 Fri.	6:00 PM Funeral Vespers and Matins	The Saturday of the Dead
5 Sun.	7:45 AM Liturgy (in English) 9:20 AM Confession 10:00 AM Liturgy		18 Sat.	10:00 AM Liturgy, Panikhida 6:00 PM Vigil	
6 Mon.	9:30 AM Matins, liturgy	St. Xenia of Petersburg, fool-for-Christ	19 Sun.	7:45 AM Liturgy (in English) 9:20 AM Confession 10:00 AM Liturgy	Sunday of the Last Judgment (Meatfare)
7 Tue.	7:00 PM Moleben and youth meeting		21 Tue.	9:30 AM Matins, liturgy 6:00 PM Vespers and Matins, youth meeting	
8 Wed.	9:30 AM Matins, liturgy	St. Xenophon and his wife, St. Mary	23 Thur.	6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Nicholas	Leavetaking of The Meeting of Our Lord, God and Saviour Jesus Christ.
9 Thur.	6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Nicholas		24 Fri.	6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Tikhon	Uncovering of the relics of St. Tikhon, Patriarch of Moscow and All Rus
10 Fri.	10:00 AM Liturgy 6:00 PM Vespers and Matins with the Akathist to St. Tikhon	Venerable Ephraim the Syrian	25 Sat.	10:00 AM Liturgy 6:00 PM Vigil	All of the venerable fathers, lit up with great deeds. Iveron Icon (Moscow) of the Most Holy Theotokos. St. Alexis , metropolitan of Moscow and wonderworker of all Russia
11 Sat.	10:00 AM Liturgy 6:00 PM Vigil	Translation of the relics of Hieromartyr Ignatius the God-bearer, bishop of Antioch Sunday of the Prodigal Son. Synaxis of the Three Hierarchs: St. Basil the Great, St. Gregory the Theologian, and St. John Chrysostom.	26 Sun.	7:45 AM Liturgy (in English) 9:20 AM Confession 10:00 AM Liturgy 3:00 PM Vespers and the Rite of Forgiveness	The Sunday of Forgiveness. Cheesefare Sunday.
12 Sun.	7:45 AM Liturgy (in English) 9:20 AM Confession 10:00 AM Liturgy		27 Mon.	9:00 AM Matins, Hours, and Vespers 6:00 PM Great compline with the Canon of Repentance of St. Andrew of Crete	
			28 Tue.	9:00 AM Matins, Hours, and Vespers 6:00 PM Great compline with the Canon of Repentance of St. Andrew of Crete	Monday of the 1st week of Great Lent Tuesday of the 1st week of Great Lent

You can get more information about our cathedral on our website or send your questions via email to cathedral@ruschurchusa.org.

We need your support. You can donate inside the church or send your contributions to us. St. Nicholas Cathedral is deeply grateful to all who contribute to the maintenance and beautification of this historic church.

You can also support us thru **Facebook**, **PayPal**, or **AmazonSmile** be choosing “**Saint Nicholas Russian Orthodox Cathedral**” as your desired charity